
制造环保纸文件夹.单片夹.档案夹

产品名称 制造环保纸文件夹.单片夹.档案夹

公司名称 上海利鸣文具有限公司

价格 1.00/个

规格参数 品牌:利鸣
型号:Z-0222
材质:纸制

公司地址 嘉定区嘉唐路1155号7幢1197室

联系电话  13916057268

产品详情

品牌 利鸣 型号 Z-0222
材质 纸制 规格 A4
颜色 象牙色

本公司专业生产绿色环保型文件夹、索引夹、易装双孔夹、分类页、挂劳夹等办公用品，我们的产品在
英国，美国，日本，韩国以及中东地区等很受欢迎，我相信在未来的发展前景上，环保再生纸文具会是
最具竞争力的一项产品，也是处于对自然的保护，再生纸这一概念绝对会成为世界关注的话题。新开发
的再生纸产品采用最新技术生产，样子美观，打破了以往文件夹单调的颜色，该产品的颜色丰富，给您
的办公带来意想不到的视觉效果，是您办公，商务赠品，礼品等之用的最佳选择,也是你健康的源泉。产
品特色：产品绿色,环保,健康 有它独特的质感和个性化的设计 100％再生纸 全降解更环保，
手感舒适、时尚美观、价格更具有竞争力 功能超群的夹具

联系电话：021-63341099 联系人：李经理 传真：021-65759685 e-mail:xz18@vip.163.com

hello, i am in shanghai ming li xianbo of stationery, the company specializing in the production of environment-
friendly green folders, index the folder, the folder with two holes easy, classified pages, linked to workers such as office
supplies folder, and our products in the united kingdom, the united states, japan south korea and the middle east, and
so has been well received, i believe that in the future prospects for the development, environmental protection will be
recycled stationery is one of the most competitive products, but also in the protection of nature, the concept paper will
definitely become the world"s topic. new recycled paper products using the latest technology, like beauty, breaking the
previous folder monotone color, the color of the product rich in your office to bring about an unexpected visual
effects, it is your office, business gifts, gifts, etc. with the best choice for your health is a source.

product characteristics: green products, environmental protection, health has its unique texture and personalized
design100% recycled paper-wide degradation of more environmentally friendly,feel comfortable, beautiful fashion,
the price more competitivemaria function of the fixture
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